
打包行李

Baggage 

packing

搬到地下室

Take the Baggage to the 

basement.

於開放時間找服務中心辦理

Visit Service Centre during opening hours.

中興大學男生宿舍114年暑假住宿儲藏室開放公告 

Announcement about the store room during the 2025 Summer Vacation 

開放對象：114學年度男生宿舍住宿生。(Only for Male Dormitory 2025 Academic Year Resident Students) 

開放地點及時間：智齋、信齋地下室 (At Zhi-Zhai/ Xin-Zhai Basement)，請自行打包完整後，將物品移至欲放置地點 

開放寄放日期(Opening Date for storing) 開放時間(Opening Hours) 

6/9(一)~6/13 (五) 

6/16(一)~6/20 (五) 
10：00~11：00、15：00~16：00 

6/14(六)、6/15(日) 10：00~11：00、15：00~16：00 

6/21 (六)、6/22 (日) 9：00~12：00、14：00~17：00 

開放領取日期(Opening Date for taking) 開放時間(Opening Hours) 

114 年暑假期間~9/5(五) 服務中心上班時間 

8/23(六)、8/24(日) 

8/30(六)、8/31(日) 、9/6 (六)、9/7(日) 
9：00~12：00、14：00~17：00 

放置流程 How to Store： 
    

 

 

 

 

領取流程 How to Take： 

  
於開放時間找服務中心辦理 Visit Service Centre during opening hours. 

 



備註: 

1、若有需要寄放物品至儲藏室，務必打包完整，未打包完整者不予以寄放。 

If you need to store items in the storage room, please ensure they are properly packaged.  

Incomplete packaging will not be accepted. 

2、請自行選擇欲放置地點，並將物品移至地下室門外後，於開放時間至服務中心辦理，開放時間外不予寄放與領取。 

You may choose your desired location within the storage room. After moving your items to the basement 

entrance, visit the male dorm service center during operating hours to complete the process. Items cannot be 

stored or retrieved outside of Opening Hours. 

3、寄放與領取物品僅限一次，請妥善打包後再申請放置。 

Both storage and retrieval of items are limited to one occurrence. Please pack your items carefully before 

requesting placement. 

4、儲藏室僅提供放置，不負保管責任，貴重物品敬請自行帶走切勿放置。 

The storage room is for temporary placement only; we do not assume responsibility for safeguarding valuable 

items. Please take valuable items with you and do not leave them in the storage room. 

 

Male Dorm Service Center 

男宿服務中心 114 年 5 月 14 日 


